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Referat ekstraordinært bestyrelsesmøde     

 

Skanderborg den 12. marts 2018 

 

 

Mødeforum:  Bestyrelsen for Skanderborg–Odder Center for Uddannelse 

 

Dato/tid:   Den 15. marts 2018 kl. 16.00-18.00 

 

Sted:   Skanderborg–Odder Center for Uddannelse 

  Lokale B1-5 (under trappen i Kantinen) 

  

Deltagere: Sonja Mikkelsen 

Marianne Jager 

Birgitte Hesselbjerg 

Peder Østergaard 

Regitse Rans 

Robert Ladefoged Laursen 

Anne Nüchel Knudsen 

Torbjørn Skjernov 

Direktør Rikke Christoffersen 

 

Afbud:  Kim Kjær Jørrgensen 

Peter Bertholdt 

Helle Møller 

Jens Haugbølle Piihl 

Kim Øls Kristensen 

 

Referent:  Gitte Jensen 

  

   

 

REFERAT 

 

1. Drøftelse af den opståede situation efter modtagelse af direktørs opsigelse og beslutning 

om, hvilke skridt det giver anledning til, herunder midlertidig konstituering (lukket punkt) 

2. Eventuelt 

 

 

Ad 1. Drøftelse af den opståede situation efter modtagelse af direktørs opsigelse og beslut-

ning om, hvilke skridt det giver anledning til, herunder midlertidig konstituering (Lukket 

punkt) 

Sagsfremstilling 

Direktør Rikke Christoffersen har, som bestyrelsen er gjort bekendt med, opsagt sin stilling pr. ul-

timo april 2018 for at tiltræde som direktør for Handelsskolen i Aalborg.  
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Formandskabet drøfter på den baggrund skolens samlede situation og vil på mødet give en 

mundtlig redegørelse for de samlede overvejelser og forslag til handlinger, herunder indstilling om 

behov for konstituering af en direktør i en periode fra 1. maj. 

Indstilling 

Det indstilles, at formandskabet bemyndiges til at konstituere en direktør i en overgangsperiode.  

 

Drøftelse: 

På oplæg fra formandskabet drøftede bestyrelsen perspektiverne i en mulig fusion med Skander-

borg Gymnasium.  

 

Beslutning: 

Bestyrelsen besluttede, at formandskabet bemyndiges til at konstituere en direktør i en overgangs-

periode samt at igangsætte en undersøgelse af perspektiverne i en mulig fusion sammen med 

Skanderborg gymnasiums bestyrelse.  

 

Bestyrelsen ønsker at kunne træffe en beslutning om en eventuel fusion inden sommerferien.  

 


